

Dear colleagues, dear students,

You will find the list of courses (UE) offered at UTT in fall 2020 with details about the delivery modes in the document "Conseils pour bien choisir ses UE et tableaux associés".

In this document, you will find:

Page 3: Common core curriculum courses (year 1 and 2);

Page 4: Control and Computer Engineering courses (A2I) and Industrial Engineering (GI), (year 3, 4 and 5);

Page 5: Informatics and Information Systems (ISI) and Mechanical Engineering (GM), (year 3, 4 and 5);

Page 6: Materials Science and Technology et Economie (MTE) and Networks and Telecommunications (RT), (year 3, 4 and 5);

Page 7: English-taught courses (any level);

Page 8 : Language courses (EC);

Page 9 : Management courses (ME) ;

Page 10: Humanities courses (HT).

**Details about lectures:**

CM1: All lectures delivered live online;

CM2: All lectures delivered online through recordings and textbooks. There will also be a 1-hour Q & A live session every week. Students will have to prepare for the Q & A session by watching videos and reading documents;

CM3: All lectures delivered online through recordings and textbooks.

**Tutorials :**

TD1: All tutorials delivered live online;

TD2: All tutorials delivered through hybrid format (50% online / 50% on site). Students will take turns to attend tutorials on site every other week and online every other week;

TD3: All tutorials delivered on site and will mainly be used for Q & A.

TD4 : All tutorials delivered online through recordings and documents. Online appointments may be arranged with students when necessary. There is no specific timetable.

**Practical work / projects:**

Not all courses include practical work and projects. But for those that do, they are delivered on site. In case you can't be in Troyes, you have to contact the teacher in charge of each selected course to ask if it's possible to set up an alternative online project.

**Online learning :**

All lectures can be followed online. Tutorials « TD1 », « TD2 » and « TD4 » can be followed online. Practical work and projects can be followed online if the teacher in charge agrees to it.

亲爱的同事和同学们，

您可以在标题为“Conseils pour bien choisir ses UE et tableaux associés”的文档中找到UTT 2020年秋季提供的课程表及其教学方法的详细信息。

在该文档中您将找到：

第3页：Tronc Commun (TC) 课程；

第4页：工业自动化和信息系 (A2I) 以及工业工程系 (GI) 课程；

第5页：计算机与信息系 (ISI) 以及机械工程系 (GM) 课程；

第6页：材料：技术和经济系 (MTE) 以及网络及通讯系 (RT) 课程；

第7页：英语授课课程；

第8页：语言类课程 (EC) ；

第9页：企业管理课程 (ME) ；

第10页：人文课程 (HT) 。

**对于大课 (CM) ：**

CM1：100%同步远程方式。

CM2：100%非同步远程方式 并有1小时同步问题解答 (Q/R)。要求在此之前预习非同步授课内容并学习课程讲义。

CM3：100%完全非同步远程方式，由远程授课老师进行辅导。

**对于习题课 TD：**

TD1：100%同步远程方式。

TD2：Comodal方式 (50%远程/ 50%面对面)。将采取小组轮换方式，其中一半上课，而另一半将通过Internet连接采取远程学习方式。

TD3：反向授课方式。学生可提前预习习题课内容及参考答案。TD课缩减到1个小时用于学生向老师寻求更多的解释。

TD4：辅导方式。教学组可以远程管理所有学生，不定时与学生预约辅导。不设置固定课时。

**对于实验课 TP：**

必须在《Guide des UE》查询是否为以下课程设置了实验课TP，然后与负责老师核实是否可以远程参加该实验课。

**远程教育：**

所有大课CM都可以远程授课。TD1，TD2和TD4可以完全远程学习。